
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE

TIRSDAG DEN 1. JUNI. 2021 KL. 20 VIRTUELT OVER ZOOM (PGA. DÅRLIGT VEJR)

Referat
Tilstedeværende: 104, 130,  210, 218, 220, 308, 330, 429, 503, 505, 520, 528, 615, 617, 704, 711,
726, 810, 821, 829, 906, 921, 1001, 1002, 1005, 1021.
Referent: 1002
Dirigent: 605
Stemmetællere: 704 og 1005
Valg af to stemmetællere

Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmødet d. 4. Maj 2021
0 stemmer imod, 0 stemmer blankt. Resten for. 20 stemmer.
Godkendt!

Meddelelser til/fra formandskabet
Ny næstformand: Desværre afgår Caroline som næstformand.

Test inden fest: Der opfordres kraftigt til at kvik/pcr testes inden man holder fest, for at forhindre
spredning af COVID-19.

Ubetalt statlån: KAB har tidligere sagt vi ikke skulle forvente at betale statslånet tilbage, dog har
staten vendt tilbage og sagt at det skal tilbagebetales.

Spørgsmål: Er det staten eller kommunen vi har lånt af?
Svar: Det er staten vi har lånt af.

Misbrugelse af sauna: Vi har fået at vide nogen har hældt cola ned i saunaen og spildt øl på gulvet.
Lad vær med det og pas godt på fællesarealerne så vi kan bruge det.

Meddelelse om ny SAKK stilling:
SAKK er samslutning af storkøbenhavns kollegier. Her får man større indflydelses på vores
kollegier og vil gøre det i samarbejde med andre kollegier. Det vil være med til at skabe et
fællesskab på tværs af kollegierne og kan være med til at sætte en politisk diskurs. Stillingen
er lønnet med  ¼ husleje.

Kommentar: Vi har haft en del møder med andre kollegier og har lavet et udkast til vedtægter for
SAKK på baggrund af dette. Det kommer til at fungerer med at vi skal have tre til at stille op fra
OMK hvor resten af de otte bestyrelsesmedlemmer er fra andre kollegier. SAKK skal være socialt
med at mødes på kryds og tværs og skal også være med til at sikre kollegiernes fremtid.

Spørgsmål: Hvorfor vil vi gerne have lige præcis tre spørger 8. øst :)
Svar: Vi behøves ikke være tre, det handler om at få SAKK ordentlig i gang og bliver drevet i
fremtiden uden OMK, men i starten er det nødvendigt at vi stiller op for at få det i gang. OMK har
været med til at starte det hele. Der er generalforsamling d. 31 august på Øresundskollegiet.
Selvfølgelig vil FMS være med til oplæringen og sørge for at det fungere.

Spørgsmål: Hvor meget kræver stillingen? ift. tid osv :)
Svar: Man kan forvente en 3-5 timer om ugen, primær indsat ligger i møder. MAKS 5 timer.

Meddelelser til/fra inspektøren
Spørgsmål til inspektøren: Jeg vil høre om det vil være muligt, om de kan meddele til underboer
(eventuelt også naboer), hvis der poleres eller slibes gulv (hvad jeg gætter på der sker) hos overboen.
Svar: Det tager vi videre til inspektøren, men det er nok ikke sandsynligt.

Spørgsmål til inspektøren: Er det muligt at spritdispensere ved elevatordøren kan blive fyldt oftere
eller fx i weekenden? :) Altså den nede i forhallen.



Svar: Det tager vi videre til inspektøren.

Spørgsmål til inspektøren: P8 vaskemaskinen virker ikke normalt da den i hvert fald somme tider
stopper få minutter efter den er blevet igangsat.
Svar: Det tager vi videre til inspektøren.

Spørgsmål til inspektøren: Hvad er nuværende regel ift. mundbind i forhallen osv? Kim og Denis
har det på, men skal vi også have det på? Altså, smitten er jo mindre end da mundbind blev indført.
Svar: Den tager vi videre, vi skal nok melde ud.

Spørgsmål til inspektøren: Bordet i tarmen er ødelagt, skulle jeg sige videre ;)
Svar: Denis ved godt den er ødelagt. Han vil måske ikke arbejde videre på den, da den bliver
behandlet dårligt, men der findes nok en løsning på det.

Meddelelser til/fra øvrige udvalg
Spørgsmål til fiskeklubben: Er fiskeklubben aktiv? Er der købt udstyr og sådan?
Svar: Fiskeklubben er ved at komme i gang og har købt grej nu. Formandskabet skulle gerne have
fået en faktura, ellers får de det snart. Der burde snart være adgang til fiskeklubben.
Kommentar: Formandskabet har også modtaget og betalt fakturaen.

Forslag til afstemning
Regulativ for SAKK-udvalg
Afstemning.
22 for, 0 imod , 2 blankt.
Vedtaget.

Spørgsmål fra bogholder: Alle stillinger er bagudlønnet, dog står der i SAKK regulativ at det er
forudbetalt, er det rigtigt?
Svar: Det er en fejl, SAKK skal være bagudlønnet.

Åbning af Træningskælderen
Afstemning.
7 for  14 imod , 4 blankt .
Stemt ned. træningskælderen bliver åbnet helt op uden restriktioner, dog skal der stadigvæk sprittes af
og man må ikke være over 10 osv.

Spørgsmål: Er der krav om test?
Svar: det er der ikke, da vi ikke har midlerne til at kontrollere om folk har corona pas.

Spørgsmål: Hvorfor er der ikke overvejet en mellemvej? Fx faste tider pr etage
Svar: Vi har vurderet, at det er bedste at gøre det køkken vis, så det ikke spredes.
Kommentar: Men det er begrænset smitte, hvis det skulle ske så.
Svar: Ja, lige nu er det de valgmuligheder der er.

Genåbning af Baren
Afstemning.
18 for, 1 imod , 3 blankt .
Vedtaget.

Spørgsmål: Overvejer direktøren noget EM visning?
Svar: Det ved vi ikke. Vi mangler en del planlægning men vi tager det i mente.

Spørgsmål: Hvis barerne i samfundet skal tjekke coronapas, vil I så også tjekke coronapas? og i så
fald hvordan?



Svar: Hvis der er nogen der skal tjekke coronapas er det os eller bartender, og det er svært i forhold til
når man skal tjekke coronapas for sine venner, da der kan komme nogle konflikter. Men det tager vi
op at vende.

Spørgsmål: Vil der være mulighed for at tage det op over sommeren, hvis man er uenig med
direktørerne hen over sommeren? altså hvor meget der åbnes op mv.?
Svar: Ja 100%. Det er lige så meget jeres beslutning som vores, det giver os mere råderum men vi
melder ud når der sker noget.

Spørgsmål: Er det ikke bare at gøre det på baggrund af tro og love? Så det er et krav, men at I ikke
tjekker?
Svar: Jo om det kommer til at spinde ud i noget forfærdeligt, og vil ikke have folk bliver syge fordi
de kommer ned i baren.

Spørgsmål: Altså, kan I ikke indføre krav om coronapas, men ikke tjekke det? Jeg er ikke sikker på
jeg forstod svaret.
Svar: Om de har coronapas eller ej. Om vi tjekker eller ej, så kan folk stadig komme ned med corona.

Spørgsmål: Er det muligt for fremtidige forslag fra bardirektørerne at der kommes med flere konkrete
præsentationer af hvordan man har tænkt sig at gøre med at åbne baren og hvilke konkrete
forholdsregler der muligvis kan tages i brug i forskellige scenarier? det vil være nemmere at stemme
om og tage stilling til  :)
Svar: Vi tænker at det svært at sige pga. regionale restriktioner, men det er fordi der ikke er rep. i juli
og august og vil derfor gerne have mulighed for at åbne hvis det bliver muligt i forhold til
restriktioner. Vi skal nok gå i mere dybden med det.

Spørgsmål: Så I vil ikke eller vil i tjekke for coronapas? :)
Svar: Lige nu kører vi take away, så det handler om en større genåbning, som kommer til at ligne før
corona. Nu bliver flere vaccineret, så vi må tage det til den tid om det bliver stemt igennem eller ej.

Stillinger på valg
1 næstformand
102, stiller op.
102 klappes ind.

1 formand af Træningskælderen
Ingen stiller op.
Stillingen tages op til næste rep.

1 formand af Disc Golf klubben
Ingen stiller op.
Stillingen tages op til næste rep.

2 medlemmer af Brandudvalget
218 og 620, stiller op.
218 og 620, klappes ind.

2 bartendere
1001 og 105, stiller op.
1001 og 105, klappes ind.

4 folkevalgte
Ingen stiller op.
Stillingen tages op til næste rep.



4 medlemmer af Bodegaudvalget
308 stiller op.
308 klappes ind. resten tages op til næste rep

2 formand for Værkstedsklubben
Ingen stiller op.
Stillingen tages op til næste rep.

3-5 medlemmer af Ottos trivsels mæglere
218 stiller op.
218 klappes ind. resten tages op til næste rep

Eventuelt.
Spørgsmål: Skal der ikke vælges medlemmer til SAKK her på rep i dag så?
Svar: Nej ikke i dag, først skal regulativerne stemmes igennem og senere vil stillingerne blive sat op.

Spørgsmål: Fra 8. Øst: Er der nogen der ved hvem det er der spiller på en form for blæseinstrument i
nærheden af 820-825 :) Vi vil bare minde om at der er en musikklub man måske kunne benytte i
stedet for værelset :)
Kommentar: Vi har en saxofon spillende fyr på 7. øst, der har været i isolation :) Jeg minder ham lige
om musikrummet :D
Svar: Måske tage en snak med personen om hvornår personen spiller, men svært når han har været i
isolation.

Resterende bevillinger 1/3 til 1/9

Bevillinger fra REP 22.500,-


